

## Referat bestyrelsesmøde GreveFlex d. 11.10.23

Til stede; Karen (referant), Niels, Mette, Rikke, Kisser, Sussi, Jane og Hashemyeh.

**Stor velkommen til vores 2 nye medlemmer af bestyrelsen i Greveflex - Jane (medlem) og Hashemyeh (suppleant).**

### Nyt fra Niels:

Der er beskåret i poppeltræer på stien igennem HH og LH.

Brandstigerne i atriumgårde (redningsvej) der bliver gået en runde for at tjekke disse. Mere information og varsling kommer i postkasserne hos de relevante.

Vedr. de 'brandgange' der er inddraget ved nogle boliger, melder brandvæsnet at de ikke går ind i sagen. Kommunen meddeler at der ikke er noget registreret til hverken bandgang eller andet. Der er ikke umiddelbart noget at gøre. Det kunne overvejes at brandstier skal reetableres fra fraflytning.

Niels har deltaget i mødet i går med politikommissæren særligt vedr. samarbejde mellem lokal politi, driften (boligselskabet) og indsatser kommunalt. (Karen følger op på en ny kontakt plakat fra politi)

En lovgivning har givet boligselskabet yderligere beføjelser til at sætte folk ud af bolig. Hvis en beboer bliver tiltalt med noget der kan give fængselsdom og begået indenfor en 1 km radius af bopæl kan man sættes ud af sin bolig.

Delebil – der bliver indkøbt 2 delebiler (elbil). Den ene kommer til at stå fast i Lundehusene (LH 11). Den kan lejes/lånes via en app. Der kommer en ekstra stander som regnes ved at stå klar start november. Hvornår delebilen kommer vides ikke endnu. Vedligeholdelse af bilen (vask mm) varetages af en superbruger (Mette fra Greveflex bestyrelse)

-----  
Der har været en forespørgsel fra beboer om der må graves i stenbedene foran boligerne – man må gerne plante i dette bed. Men da der ikke er meget jord i dette bed, samt at man bryder fiberdugen, er anbefalingen at man vælger krukke el.lign., da dette er meget lettere at holde. Det skal bemærkes at bedet er en del af lejemålet og beboeren er forpligtet til at holde det rent for ukrudt

Der er en del lygtepæle for enden af LH (nede ved gymnasiet) som mangler lys. Rikke har sendt ind til kommunen og Niels laver også en henvendelse.

Der har været forespørgsel på oliering af drager. Som det er nu, må man ikke, men bestyrelsen tager en snak om hvorvidt der skal laves forslag vedr. dette til en kommende afd. møde.

Der blev på afd. møde efterspurgt et skriv samt foto eks. på afskærmning vedr. videoovervågning. (Karen kontakter Ali).

### Opsamling fra Afd. møde:

Referat i skabelon - fra næste gang. OBS på at referater fra bestyrelsesmøder ikke bliver omdelt i postkasser, men sat i udhængsskabe samt lagt på sydbo.dk vores hjemmeside

Kisser Lander står som Kisser Larsen i referatet hvilket er en fejl.

En tilføjelse til beretning og efterfølgende ligges på hjemmeside.

Vi var tilfredse med Marina som var referent, vi inviterer hende igen til næste møde. Der er sat 3.000 af i budgettet

### **Ny Bestyrelsesarbejde**

Møder fremadrettet er 2. onsdag i måneden fra kl. 18.00-20.00

Repræsentantskab; Mette, Kisser, Hashemyeh.

Mail til bestyrelsen om kurser sender Karen videre.

### **Økonomi:**

Aktivitetskonto og Bestyrelseskonto – Rikke har en opdatering inden året er omme.

### **Juletræsfest:**

26. nov. Mette laver indbydelse. Solsikken er booket

Næste bestyrelsesmøde d. 8.11 kl. 18.00